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           Referent Inger 
 

Referat fra styremøtet 19. april 2023 kl. 1030-1200 i møterom 1858 

Til stede: Nina Refsum, Hans Magne Solberg, Britt Wolden, Inger Wabø 
Meldt forfall: Åste Flatmark 
 
18.23        Åpning av møtet.   
  Nina åpnet møtet og ønsket velkommen. 
 
19.23 Referat fra styremøtet 16. mars 

Godkjent tidligere og sendt medlemmene. 
 
20.23 Oppfølging av saker fra styremøtet 16.3.2023  

• Samarbeidsavtalen med PAF ble godkjent i Sentralstyret 14. mars 
• Korrektur på verveannonsen ventes i løpet av april 

 
21.23 Forberedelse til fellesmøtet med PAF senere i dag 

• Per Kristian Faksvåg er møteleder. 
• Vi har foreløpig ikke mottatt deltakerlisten, men fått vite at det er 40 deltakere. 

(Inger får listen tilsendt fra Marit Ulving og videresender den.) 
• Inger leder spørsmålsrunden. Nina styrer mikrofonen. 

Dersom det blir få spørsmål, vil Britt og Hans Magne stille spørsmål knyttet til 
forsvarlighet og dissens. 

 
22.23 Hva blir vår strategi for å beholde medlemmer? 

• Utmeldingsskjemaet: Enighet om at utmeldingsskjemaet fungerer godt. 
• Questback-undersøkelse: Vi gikk igjennom utkast fra Britt til Questback-

undersøkelse til utmeldte medlemmer. Bortsett fra noen få kommentarer var vi 
enige om at skjemaet vil fungere bra. Britt oppdaterer skjemaet og sender det 
til Nina, som ber om at det blir sendt som Questback til utmeldte medlemmer 
som har gått av med pensjon i 2022 og hittil i 2023. 

      
     23.23 Årsrapport 2022  

• Regnskap for 2022 ble kommentert. Posten for gaver var noe høyere enn 
forventet. Nina spør etter detaljer og søker om forumsbidrag for 2023. 

• Årsrapporten ferdigstilles til neste styremøte 22. mai (Nina). 

 
24.23 Årshjulet 

• Vi gjennomgikk årshjulet og tilpasset det til samarbeidsavtalen med PAF og 
nye rutiner for utsendelse av referater. Nina oppdaterer og sender det til styret. 
Inger legger ut i Dropbox. 
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25.23 Eventuelt 
  - Neste styremøte 22. mai på Zoom. Saker: Forberedelser til RS, årsberetningen, 
høstmøtet med PAF og julemøtet. 
- Andre saker:  

Helsepersonellkommisjonens utredning: Nina gikk gjennom forslag til punkter 
til innspill. Sender det til sekretariatet.  
Høring om NOU om ny apoteklov: Vi vil få tilsendt utkast til NFFs innspill fra 
Urd Andestad 24. april. Nina samler våre kommentarer og sender til NFF 
innen 2. mai.  
       

 

Sandefjord 20.4.23 

Inger 


